
Pe aripile vântului

Imperiul Muntmark - „suedezo-
românul“ ºi afacerile cu Bizi ºi
Grizzly

Emanuel Muntmark este unul dintre cei mai aprigi investitori în
domeniul eolienelor. Deþine numeroase firme în acest sector de activitate,
iar grupul pe care îl conduce, Monsson, a devenit deja unul dintre cei
mai importanþi „jucãtori“ în piaþã. 
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Antonescu s-a rãzgândit: nu
se mai retrage din politicã
dacã preºedintele suspendat
Traian Bãsescu se va întoarce
la Cotroceni. A gãsit ºi
pretextul pentru a-ºi scuza
josnicia.

Trei firme interesate
de împãduririle de la
Poarta Albã 

La sediul Primãriei Poarta Albã
a fost reluatã miercuri licitaþia
privind împãdurirea zonelor
degradate de pe raza
comunei. Potrivit primarului
Vasile Delicoti, s-au înscris
pentru adjudecarea lucrãrii
privind împãduririle din comunã
trei ofertanþi: SC Garibaldi SRL

în asociere cu
SC Sely SRL,
ambele firme
din Tulcea, SC
Pad Verde SRL
din Brãila ºi SC
Genua Center
SRL din
Ploieºti.

DJ 392 Pecineaga - Amzacea,
un drum (atenþie!) renovat la
sfârºitul anului trecut de
Consiliul Judeþean Constanþa
cãruia nu a avut cum sã-i
expire încã perioada de
garanþie (de viaþã), aratã, în
mod ºocant, ca dupã rãzboi!

Deºi aproape jumãtate din tronson (patru
kilometri din 11 kilometri) este puternic
deteriorat încã din luna mai, Regia Judeþeanã
de Drumuri ºi Poduri, în calitate de
administrator al drumului, Consiliul Judeþean
Constanþa - finanþatorul reabilitãrii ºi
constructorul SC Vega 93 Galaþi - contractorul
lucrãrii nu au refãcut lucrarea nici la aceastã
datã! ªeful autoritãþii locale din Pecineaga,
Lili Pîslaru, susþine cã a luat legãtura cu
reprezentanþii Consiliului Judeþean Constanþa
pentru explicaþii. „Cei de la CJC mi-au rãspuns
cã «da, s-a întâmplat» ºi au dat din umeri“,

a menþionat Lili Pîslaru. Nici în momentul
de faþã, directorul general al SC Vega 93
Galaþi, Doru Chiper, nu ºtie data precisã
când va fi refãcut drumul. Contactat telefonic,
Cristian Darie, vicepreºedintele Consiliului
Judeþean Constanþa nu a vrut sã vorbeascã
despre acest subiect, iar directorul RAJDP,

Adrian Gâmbuþeanu, a precizat, înainte de
a întrerupe convorbirea, cã se lucreazã la
remedierea situaþiei. Ce au fãcut reprezentanþii
CJC, RAJDP ºi ai Vega 93 Galaþi din luna mai
pânã acum, de ce porþiunea de drum nu a
fost refãcutã de aceºtia, au fost întrebãri la
care nu am primit niciun rãspuns.  

La Stupina ºi Gãlbiori 

Dupã doi ani ºi jumãtate, se reiau
lucrãrile la reþeaua de apã 
Au fost rezolvate problemele existente în cazul amenajãrii reþelei de alimentare
cu apã la Stupina ºi la Gãlbiori, proiect realizat în proporþie de numai 40%.
Primarul din Crucea, Gheorghe Frigioi, a precizat cã va beneficia de sprijinul
Consiliului Judeþean Constanþa (CJC) pentru reluarea într-un timp cât mai scurt
a lucrãrilor la reþeaua de alimentare cu apã din Stupina ºi Gãlbiori. ADMINISTRAÞIE 6
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Niculae Horneþ vrea sã termine
lucrãrile nefinalizate de fosta
administraþie
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Consiliul Local Tuzla
a aprobat 500.000 de lei
pentru amenajarea trotuarelor 

Camelia  BÃLAN

Bani cu nemiluita de la CJC pentru o asfaltare garantatã 18 luni! 

DJ 392, ca dupã
bombardament  

AACCTTUUAALLIITTAATTEE                77

Primãria Topraisar are
nevoie urgentã de

fonduri 
Dacã tinerii din cartierul nou de locuinþe din

Topraisar vor avea în maxim douã luni energie
electricã în case, primarul Gheorghe Stelian este

preocupat în aceastã perioadã de procurarea
sumei necesare pentru a racorda la electricitate

ºi cartierul nou de locuinþe
din satul Moviliþa.ACTUALITATE            7

Vezi ce inaugurãri
pregãteºte Primãria
Ostrov

Primãria Ostrov va inaugura în
maxim trei sãptãmâni lucrãrile
realizate prin Mãsura 322
privind renovarea ºi
dezvoltarea satelor.
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Niculae Horneþ, primar la primul
mandat, are în vedere în aceastã
perioadã sã ducã la bun sfârºit
proiectele aflate deja în derulare în
comuna Cuza Vodã, înainte de a iniþia
altele noi.  

Primarul Niculae Horneþ a mãrturisit
cã se implicã pentru a vedea finalizat
proiectul derulat cu bani europeni prin
Mãsura 322 privind amenajarea canalizãrii
ºi a staþiei de epurare, a reþelei de
alimentare cu apã ºi de asfaltare a 1,5
kilometri de drum din localitatea Cuza
Vodã. Niculae Horneþ susþine cã lucrarea
este la aceastã datã realizatã în proporþie
de 90%. Gospodarul-ºef declarã însã cã
întâmpinã ceva probleme în privinþa
derulãrii acestui obiectiv de investiþii
demarat de fosta administraþie. „Existã
o neconcordanþã între proiectul tehnic,

studiul de fezabilitate ºi studiul de
execuþie. În urma acestei nepotriviri,
vor rezulta cheltuieli neeligibile pe care
va trebui sã le suporte Primãria“, a
explicat Niculae Horneþ. 

ªeful autoritãþii locale, Florin Constantin
Micu, susþine cã pânã-n iarnã vor fi
terminate lucrãrile de amenajare ºi
pavare a trotuarelor aferente strãzilor
Aviatori ºi Costineºti.  

Primãria Tuzla lucreazã în aceastã
perioadã la pavarea ºi amenajarea
trotuarelor aferente strãzilor Aviatori ºi
Costineºti, pe o distanþã totalã de patru
kilometri. „Am terminat de asfaltat
strada Aviatori ºi am început lucrãrile
de pavare ºi amenajare a trotuarelor.
Acelaºi lucru îl avem în vedere în perioada
urmãtoare ºi pentru strada Costineºti“,
a declarat primarul Florin Constantin
Micu. ªeful autoritãþii locale a precizat
cã pânã-n iarnã lucrãrile de pavare ºi
refacere a trotuarelor vor fi finalizate.
Obiectivul de investiþii se realizeazã cu
bani de la bugetul local, Consiliul Local
Tuzla aprobând din bugetul, la propunerea

primarului Constantin Micu, suma de
500.000 de lei pentru executarea lucrãrilor
de pavare ºi bordurare aferente celor
douã strãzi.

Constantin
Micu

Niculae
Horneþ

De ce sã-l mai
credem pe
Crin
Antonescu? 


